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SPOROČILO ZA JAVNOST 

 

Nadnaslov: Javna razprava o ZAID v Državnem svetu RS 

Naslov: Inženirji in arhitekti pozivajo poslance naj zavrnejo vladni predlog kot neprimeren za 

nadaljnjo obravnavo 

 

Ljubljana, 4. april – V Državnem svetu RS je v četrtek popoldne potekala javna razprava o predlogu 

Zakona o arhitekturni in inženirski dejavnosti (ZAID). Inženirji in arhitekti so znova izrazili odločno 

nasprotovanje vladnemu predlogu zakona, ki po njihovem prepričanju prinaša dolgoročni upad 

strokovnosti in kakovosti na področju graditve ter celotne inženirske in arhitekturne stroke. 

»Najpomembnejši organi Inženirske zbornice Slovenije (IZS), ki združuje skoraj 6000 pooblaščenih 

inženirjev, so sprejeli stališče, da je potrebno izkoristi vse možnosti, za preprečitev sprejetja vladnega 

predloga zakona,« je med drugim dejal predsednik IZS mag. Črtomir Remec. Podprli pa so ga številni 

kolegi inženirji in arhitekti, ki so se udeležili javne razprave. 

 

Inženirji in arhitekti so v razpravi med drugim poudarili, da prenos javnih pooblastil oz. strokovnega odločanja na 

vlado oz. v tem primeru na ministrstvo za okolje in prostor (MOP) zagotovo ne bo prineslo pozitivnih rezultatov, 

saj to kažejo številne izkušnje iz preteklosti. Opozorili so na neskladje predloga zakona z obstoječo zakonodajo 

ter poudarili, da bo le kakovostna zakonodaja, ki bo usklajena s stroko, omogočila, da bo načrtovanje, graditev, 

vzdrževanje in umeščanje objektov v prostor potekalo v splošno dobro prebivalstva. 

 

IZS in Zbornica za arhitekturo in prostor (ZAPS) zato vladi predlagata, da umakne svoj predlog zakona oz. da 

poslanci razpravljajo o predlogu zakona, ki ga je MOP uskladila s strokovnima zbornicama in ne o predlogu 

zakona, ki je bil čez noč spremenjen do neprepoznavnosti in sprejet na vladi. Številni razpravljavci na javni 

razpravi so namreč ugotavljali, da je MOP »deloval s figo v žepu«, zato tudi ne verjamejo, da bo v postopku 

sprejemanja predloga zakona v Državnem zboru RS, prisluhnilo njihovim argumentom. 

 

Generalna direktorica Direktorata za prostor Metka Černelč je sicer zbranim zagotovila, da je s sodelavci skrbno 

poslušala argumente, ki so bili izpostavljeni v javni razpravi in da bodo usklajene predloge skušali v nadaljnjem 

postopku v čim večji meri upoštevati. Vendar pa inženirji in arhitekti poudarjajo, da je potrebno predlog zakona v 

celoti spremeniti, zato poslance pozivajo, da prisluhnejo stroki in predlog zavrnejo kot neprimeren za nadaljnjo 

obravnavo. 
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Do predloga zakona se bo, tudi na podlagi opravljene javne razprave, opredelil Državni svet RS na aprilski seji. 

Pobudo za splošno razpravo o predlogu zakona v Državnem zboru RS pa je že vložilo 10 poslancev LDS in 14 

poslancev SD. 
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